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Zápis ze 2.jednání Výkonného výboru 
konaného dne 28.02.2007 v Praze 

 

Účastníci 
Výkonný výbor Martin Maršálek, Vlastimil Pabián, Kamil Kleník, Martin Frélich, Aleš Opravil 
Sekretář  Dalibor Nováček, Vladimíra Voithová 
Dozorčí rada  Jan Řehák 
Hosté    Ivan Škoda (předseda KR) 
Omluveni  Gerhard Knop 
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1 Usnášeníschopnost  
Jednání se účastní nadpoloviční většina členů VV, VV je usnášeníschopný.  

2 Soutěže 2007 – stav p řípravy 
- Dlouhodobé soutěže 

o Rozpis dlouhodobých soutěží schválen a rozeslán vč. dodatku č.1 – chybí systém soutěže žen 2.liga 
(bude doplněno dle přihlášek, zatím je 7 přihlášených) 

o Rozlosování – první verze rozeslána, náměty na změny v termínu 20.3.2007 
o Nejsou uzavřeny smlouvy s rozhodčími – chystá se na školení a setkání 17.3., ale D.Nováček musí 

sehnat potřebná data do smluv (č.účtu, telefony atp.) 
o Do aktualit na webu ČNS: do 20.3.2007 termín změn specifikace utkání (bez poplatku), mimo jiné 

nahlášené utkání v halách. 
o VV formou RMJ zamítl převod 2.ligy z TJ Spartak Čelákovice na NK Bajda Kroměříž. Konstatoval 

však, že stávající (Volební konferencí 2006 nedotčené) znění bodu 3.17 SŘ částečně umožňuje i 
druhý výklad a bude třeba na Konferenci 2007 předložit ke schválení výklad tohoto bodu do doby, 
než bude možné změnit text tohoto bodu SŘ. 

- Jednorázové soutěže 
o Rozpis jednorázových soutěží nebyl formou RMJ projednán, projednán včetně připomínek na 

řádném jednání 
o Rozpis ještě nebyl nerozeslán, projednáno prodloužení termínu pro přihlášky do výběrového řízení 

na pořadatele MČR do 15.3.2007 (aby 24.3. mohl být předán dokument, který bude obsahovat 
známé pořadatele) 

a) Rozhodnutí VV 
- VV uložil D.Nováčkovi odeslat předpisy ČNS rozhodčím dle listiny rozhodčích 2006 do 2.3.2007  
- VV uložil D.Nováčkovi na web ČNS umístit informaci o termínu nahlášení změn specifikace utkání bez 

poplatku 
- VV schválil změnu termínu pro předložení přihlášek do výběrového řízení na pořadatele MČR na 

15.3.2007 
- VV schválil rozpis jednorázových soutěží 2007 
- VV uložil M.Maršálkovi p řipravit rozpis jednorázových soutěží pro odeslání 

b) Hlasování VV 

Výsledek pro:proti Pro Proti Zdržel se 
5:0    

c) Rozhodnutí VV 
- VV revokoval své rozhodnutí o zamítnutí převodu soutěže 2.ligy z TJ Čelákovice na NK Bajda 

Kroměříž z 2.2.2007. VV schválil převod soutěže 2.ligy z TJ Čelákovice na NK Bajda Kroměříž 

d) Hlasování VV 

Výsledek pro:proti Pro Proti Zdržel se 
4:0   Opravil vyloučen z hlasování pro podjatost (předseda NK 

Bajda Kroměříž) 

e) Rozhodnutí VV 
- VV uložil Legislativní komisi připravit návrh výkladu bodu 3.17 SŘ ke schválení Konferencí ČNS 

2007 
- VV uložil G.Knopovi zveřejnit zápis z posledního jednání VV na webu ČNS 
- VV vzal na vědomí zápis z jednání STK ohledně rozhodnutí o přestupech ze dne 4.2.2007. Přestupy 

jsou k dispozici na webu ČNS. 
- VV pověřuje administrátora webu ČNS P.Fajgla zhotovením neveřejné sekce VV, kde budou 

umísťovány podkladové materiály k jednání a RMJ. 

f) Hlasování VV 

Výsledek pro:proti Pro Proti Zdržel se 
5:0    
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3 Sekretariát 2007 
- VV na předchozím jednání schválil vydání objednávek na činnost V.Voithové dle rozsahu a částek 

uvedených v následně projednaném RMJ. Objednávky připraví V.Pabián a V.Voithové předá M.Maršálek 

a) Rozhodnutí VV 
- VV pověřil V.Pabiána přípravou objednávek pro V.Voithovou 
- VV ČNS potvrdil znění smlouvy s D.Nováčkem s platností 1.2.-30.6.2007 

b) Hlasování VV 

Výsledek pro:proti Pro Proti Zdržel se 
5:0    

4 Výběrové řízení na trenéra reprezentace junior ů a žen 
- V termínu se přihlásili: ženy – J.Lošťák, junioři – A.Opravil, P. Nadymáček, J.Dvořák 
- Komise reprezentace předala VV své doporučení 

a) Rozhodnutí VV 
- VV schvaluje Josefa Lošťáka jako trenéra reprezentace žen do 31.12.2008. Komise reprezentace 

odešle návrh smlouvy se jmenováním. 
- VV schvaluje odložení jmenování trenéra juniorů na jednání VV v polovině března tak, aby byl do  

konání konference ČNS trenér juniorů vybrán a jmenován  

b) Hlasování VV 

Výsledek pro:proti Pro Proti Zdržel se 
5:0    

5 Školení trenér ů a rozhod čích 
- Předseda komise rozhodčích I.Škoda informoval VV o stavu rozhodčích 
- Školení a doškolení rozhodčích: 

o doškolení licence „C“ proběhne 17.3.2007 v Benešově od 11 hodin 
o školení licence „C“ proběhne  17.-18.3.2007 v Benešově od 11 hodin 
o metodické setkání proběhne   17.3.2007 v Benešově od 9 hodin 

- Přihlášky jsou na webu ČNS 
- Dotazník krajům ohledně rozhodčích bude rozeslán ze sekretariátu, vypracovala komise rozhodčích. 
- Oddíly vypracují hodnocení rozhodčích pro komisi rozhodčích zpětně za loňskou sezónu na základě 

rozhodnutí VV. 
- Návrh na odměny nejlepším rozhodčím dle hodnocení za rok 2006 v návaznosti na hospodářskou situaci 

ČNS se upravují na: 
o pro skupinu A první tři po 3.000 Kč 
o pro skupinu B první tři po 1.000 Kč 

- Komise rozhodčích nedoporučuje, aby s rozhodčími skupiny „B“ byly uzavírány smlouvy, jako se skupinou 
„A“ 

- Nový návrh smlouvy s rozhodčími skupiny „A“ zpracovává V.Pabián, včetně doplnění sankcí, bude schválen 
RMJ.  

- Výplaty rozhodčích p.Zasadil 2.600 Kč a p.Šimák 4.600 Kč – pozdní zaslání vyúčtování. 
- Školení trenérů: 

o školení trenérů „C“ proběhne   31.3.-1.4.2007 v Praze od 9 hodin 
- Přihlášky jsou na webu ČNS 

a) Rozhodnutí VV 
- VV schválil úpravu odměn pro rozhodčí za rok 2006.  
- VV schválil návrh I.Škody k průběhu školení rozhodčích a zpracování dotazníků.  
- VV schválil vyplacení 50% částky za pozdní vyúčtování za činnost rozhodčího p.Zasadila a p.Šimáka. 
- VV rozhodl, že s rozhodčími skupiny „B“ nebude ČNS uzavírat rozhodcovské smlouvy 
- VV schválil termíny a místa školení a doškolení trenérů a rozhodčích licence „C“  

b) Hlasování VV 

Výsledek pro:proti Pro Proti Zdržel se 
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5:0    

6 Pohár ČNS mužů 2007  
- M.Maršálek informoval o probíhajícím Poháru ČNS mužů 2007 a nejasnostech pořadatelů se zajištěním od 

firmy Inventis. Mj: 
o o zrušení turnaje v Litomyšli nebyl ČNS informován, informaci členové dostali neoficiální cestou 

z nohejbalových webů 
o pořadatelé jednotlivých turnajů nemají uzavřenu smlouvu s pořadatelem seriálu 
o účast zahraničních družstev si musí zajišťovat pořadatelé sami 

- V. Pabián informoval o neplnění finančních závazků ze strany Inventis ve smluvních termínech a 
v dohodnutém splátkovém kalendáři. 

a) Rozhodnutí VV 
- VV uložil M.Maršálkovi pozvat zástupce firmy Inventis na příští jednání VV, aby se projednaly 

veškeré záležitosti ohledně smlouvy s ČNS, pořadateli, i samotné konání Poháru ČNS.  
- Dále VV M.Maršálkovi a V.Pabiánovi uložil připravit podklady pro jednání. G.Knop dodá aktuální 

znění smluv. 
- VV bere na vědomí sdělení sekretáře, že turnaj Poháru ČNS v Litomyšli se konat nebude. 

b) Hlasování VV 

Výsledek pro:proti Pro Proti Zdržel se 
5:0    

7 Hospoda ření ČNS 2006 
- Hospodář ČNS informoval o předpokládaném výsledku hospodaření ČNS v roce 2006, přičemž celkovou 

zprávu připraví pro jednání konference 
- Návrh na úpravu financování žákovských a dorosteneckých soutěží, hospodář připraví návrh na příští VV 
- Hospodář předložil žádost SKN Skalná o prominutí pokuty 3 000 Kč za pozdní předložení vyúčtování 

oddílu. VV konstatoval, že oddíl je zodpovědný za plnění funkce vedoucího družstva. Pokud tuto funkci 
z jakýchkoliv důvodů nemůže vykonávat, musí oddíl provést změnu vedoucího, nemá to však vliv na plnění 
povinností vůči ČNS. 

a) Rozhodnutí VV 
- VV uložil V.Pabiánovi připravit formou RMJ zprávu o hospodaření ČNS 2006, přičemž toto RMJ 

bude rozesláno pouze členům VV 
- VV zamítl žádost o prominutí pokuty oddílu SKN Skalná 

b) Hlasování VV 

Výsledek pro:proti Pro Proti Zdržel se 
5:0    

8 Kongres FIFTA 
- VV diskutoval očekávané počty hlasujících na Kongresu FIFTA (ČR, SR, Rumunsko, Maďarsko, 

Švýcarsko, Rakousko, Francie, Chorvatsko) – potřebná 2/3 většina pro přijetí změny tedy činí 6 států 
- VV diskutoval návrh, který byl odeslán za ČNS na Kongres FIFTA na základě RMJ. Návrh se nedotýká 

počtu dopadů u mužů, zvyšuje počet dopadů u juniorů a žen na dva, dále obsahuje zrušení křížových dvojic 
(pouze jedna disciplína dvojic) a zkrácení hřiště ve dvojicích na délku hřiště jednotlivců. 

- VV zaslal kandidaturu K.Kleníka na pozici prezidenta FIFTA. 
- K.Kleník informoval o tom, že na prezidenta FIFTA kandiduje i D.Lipnjak (Chorvatsko). Kandidáty na ME 

2007 je Slovensko, MS 2008 v Chorvatsku.l 
- O obsazení pozice prezidenta FIFTA budou hlasovat stejní delegáti, kteří budou hlasovat o návrzích na 

změny pravidel a kandidátech na pořádání MS 2008. Dle zaslaného programu kongresu FIFTA je nejprve 
hlasování o přijatých návrzích změn v pravidlech a následně proběhne hlasování o volbě prezidenta FIFTA. 

- návrhy změn pravidel, předložené V.Zgarbou a diskutované na Volební konferenci ČNS, pravděpodobně 
nemají podporu 2/3 většiny předpokládaných hlasujících kongresu FIFTA po monitoringu předsedy komise 
reprezentace 
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- Část VV obdržela dne 13.2.2007 návrh změn pravidel FIFTA od V.Zgarby, který však může být považován 
jako rozpor s usnesením Volební konference 2005 o propagaci dvoudopadových pravidel bez kompromisu 
(návrh obsahuje i jednodopadové disciplíny). Tento návrh byl na FIFTA zaslán Slovenskem. 

a) Rozhodnutí VV 
- VV konstatoval, že: 

o priority ČNS jsou dvoudopadový nohejbal pro ženy a juniory, posílení role ČNS ve FIFTA 
Board, zrušení křížové dvojice 

o podporu českého kandidáta není možné spojovat se změnou pravidel, které nemají většinovou 
podporu 

o návrh ČNS zaslaný na FIFTA není v rozporu s usnesením Volební konference 2005 o 
prosazování dvoudopadového nohejbalu.  

b) Hlasování VV 

Výsledek pro:proti Pro Proti Zdržel se 
3:1  Maršálek Pabián omluven 

9 Různé 
9.1 Konference ČNS 

- sobota 24.3.07 od 10.00 hodin v Nymburce, D.Nováček zašle objednávku, pozvánku připraví G.Knop a 
rozešle D.Nováček. Požadavek na nocleh je nutné nahlásit přímo SC Nymburk, tel. 325 517 804 R.Ipserová 
nebo e-mail: info@scnb.cz, nejpozději do 20.3.2007 !!! 

- podklady vč. pozvánky musí být doručeny 10.3.2007 

a) Rozhodnutí VV 
- VV uložil přípravu těchto podkladů pro jednání Konference (vše do 3.3.2007) 

o G.Knopovi – funkcionáři v ČNS, zpráva o činnosti VV 
o V.Pabiánovi – hospodaření ČNS 2006 a rozpočet 2007 
o K.Kleníkovi – návrhy na změnu pravidel FIFTA a na postup při jednání Kongresu FIFTA 

b) Hlasování VV 

Výsledek pro:proti Pro Proti Zdržel se 
4:0   Pabián omluven 

9.2 Komise ČNS 

- VV diskutoval některé možné změny v komisích 
a) Rozhodnutí VV 

- VV schválil nové složení komise Disciplinární - J.Dutka (předseda), I.Králík, R.Knop, přičemž komise 
musí být rozšířena o další členy mimo Karlovarský kraj  

- VV schválil V.Pavlíka jako předsedu komise Legislativní a odvolání G.Knopa z této pozice 
- VV schválil jmenování M.Sachla do komise rozhodčích 
- VV schválil rozdělení Komise mládeže a žen na dvě samostatné komise. VV schvaluje V.Voithovou 

jako předsedkyni Komise žen 

b) Hlasování VV 

Výsledek pro:proti Pro Proti Zdržel se 
4:0   Pabián omluven 

10 Přílohy 
- Rozhodnutí mimo jednání 

o Převody soutěže 
o Rozpisy dlouhodobých a jednorázových soutěží 
o Termínový kalendář 
o Dotace pořadatelům Pohár ČNS škol 
o Smlouva sekretariát 
o Komise Disciplinární 
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Další jednání VV: sobota 3.3.2007, od 16 hodin, místo bude upřesněno formou SMS. 


